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     Na jednání Rady a Prezidia FV 5/2018 bylo mimo jiné
projednáno:               

Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace o jednání ředitele O-10 ČDC ing.1.
Bakaláře se zástupci odborových centrál, které proběhlo dne 24.4.2018.

Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace o jednání s členem2.
představenstva pověřeným řízením provozu ČDC ing. Škvařilem, které se uskutečnilo
dne 9.5.2018 v prostorech P-FV. Jednání se za FV zúčastnili také předseda Rady FV p.
Nitsche a vozmistr z pracoviště Opava východ p. Minařík. Hlavním bodem jednání byla
technologie výkonu práce vozmistrů na pracovišti Opava východ.

Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o prolongaci režijních výhod.3.
Prolongační období započalo 1.5.2018 a bude ukončeno 31.5.2018.

Viceprezident FV p. Hevera předložil Radě FV plán zasedání Rady a P-FV na druhé4.
pololetí 2018. Rada FV s předloženým návrhem souhlasí. 

Prezident FV p. Malík informoval Radu, že i v roce 2018 bude pokračovat projekt SIBP5.
FV.

Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o chystaných změnách ve struktuře ČD6.
(současném stavu). V rámci Rady FV proběhla diskuse k tomuto tématu, organizaci
práce u ČD a k problematice oprav vozů. Dále pak proběhla diskuse k normám výkonu
práce vozmistrů ČD.

Prezident FV p. Malík informoval Radu FV, že dne 26.4.2018 proběhlo v prostorách P-7.
FV v Praze Vršovicích jednání zástupců FV a zástupců zaměstnavatele ČD O18 Ing.
Lodra a Ing. Jedličky. Jednalo se mimo jiné o novém návrhu norem, provádění a
počtech prohlídek, náměrech norem, rozdílu norem v rámci několika povolání (např.
vozmistr a elektrikář) atd..
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